
 

 

 

ПРОТОКОЛ №20 

 На 16 януари 2025г (четвъртък) от 09 00 часа в Ритуалната зала на 

Община Дряново се проведе извънредно заседание на Общински съвет – 

Дряново, свикано от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 

ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.75 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация – Дряново (Покана с изх.№08-00-1/14.01.2025г). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Александър Кръстинов Македонски 

3. Антоанета Александрова Ставрева 

4. Владимир Петков Ванев 

5. Иван Ненов Марев 

6. Любомир Цветанов Йорданов 

7. Михаил Константинов Ганчев 

8. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

9. Николай Иванов Минчев 

10. Пламен Николаев Обрешков 

11. Преслава Димитрова Йонкова 

12. Светослав Димитров Минчев 

13. Тихомир Димитров Трифонов 

Няма отсъстващи общински съветници от заседанието. 

Присъстваха още: 

 Трифон Панчев - кмет на Община Дряново 

 Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Мая Михайлова – директор на Дирекция „ИХП“ 

 Мариета Енчева – директор на Дирекция „АСОС“ 

 Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“ 

 Светлана Павлова – главен счетоводител на Община Дряново 

 Найден Трифонов - експерт в Дирекция „АСОС“ 

Тодор Георгиев – Добро утро на всички! Уважаеми колеги общински 

съветници, уважаеми г-н Панчев, г-н Ангелов, г-жо Джеджева, уважаеми г-н 

Йорданов, колеги от Общинска администрация, виждам че нашият състав е 

пълен, на Общински съвет, което ми дава основание да открия извънредното 

заседание, по ред 20-то, на Общински съвет – Дряново днес, на 16 януари 

2025 год. Както сподели в Председателския съвет, уважаемият г-н Панчев, 

трябваше да направим това извънредно заседание, което е с една точка. 

Материалът е пред вас -  кандидатстване на Община Дряново по Проект 

„Красива България“. Има ли други предложения по дневния ред, уважаеми 

колеги? Не виждам такива. Моля които е съгласни с така направеното 

предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. /Против – няма. Въздържал 

се – няма./ Благодаря ви! 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 
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ДНЕВЕН РЕД: 

1. Кандидатстване на Община Дряново по Проект „Красива България“, мярка 

М02 „Подобряване на социалната инфраструктура“ през 2025г (вх.№07-00-

4/14.01.2025г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Кандидатстване на Община Дряново по Проект „Красива България“, 

мярка М02 „Подобряване на социалната инфраструктура“ през 2025г 

(вх.№07-00-4/14.01.2025г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Откривам заседанието на основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 

т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.75 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с Общинска администрация – Дряново. 

Откривам извънредното заседание, 20-то по ред, днес на 16 януари 2025 

година с една точка по дневния ред. Уважаеми г-н Панчев, заповядайте! 

Трифон Панчев – Както г-н Георгиев каза – както коментирахме на 

Председателския съвет, във връзка с кандидатстване по проекта „Красива 

България“ и изготвени количествени сметки правим предложение да одобрите 

кандидатстване с конкретен проект – ремонт на Рентген и Актова зала в 

сградата на бившата поликлиника. Както знаете помещенията, където е 

Рентгена, не са в прекрасно състояние и понеже подобрихме значително 

условията в сградата през изминалите няколко години, дойде време и за 

Рентгена. Актовата зала е в много лошо състояние, а пък е, така, значителна по 

обем и поради тая причина решихме тази година да кандидатстваме с този 

проект, смятаме че е удачно. Плюс това Актовата зала, след като се 

възстанови, би могла да бъде мултифункционална, разбира се в 

извънработното време на медицинските кабинети, но тя е подходяща както за 

изложби, галерии, така и…включително за танцови занимания. Нямаме много 

места на територията на Общината, където да се провеждат отделни събития и 

репетиции на част от културните институции, така че мисля че е хубаво тази 

зала да я възстановим и съответно съобразно размерите ù да бъде ползвана за 

всевъзможни занимания. Това е накратко от нас. 

Другото, което е важно е, че ще кандидатстваме с 60 % взаимоучастие, което 

ще е в размер до 173 426,00 лв в случай, че бъдем одобрени. Така че при 

въпроси и питания сме насреща. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Уважаеми колеги, ако имате въпроси - може да ги зададем? 

Г-жо Преслава Йонкова. 

Преслава Йонкова – Уважаеми г-н Панчев, уважаеми заместник-кметове, 

уважаеми г-н Председател, колеги общински съветници! Първо искам да 

честитя Новата година! Да е здрава за всички ви и вашите семейства и успешна 

в професионален и в личен план! 

Аз имам въпрос по точката, която разглеждаме в момента. Пишеше в 

материалите, които получихме по имейла, че кандидатстването е до 20 януари. 

Защо съвсем в последния момент решихме, че трябва да се възползваме? Аз ще 

подкрепя точката, но решението на общински съвет до датата на подаване на 

документите няма да е влязло в сила и дали това няма да е пречка за приемане 

на документите и после за одобряване на проекта? И когато такива важни за 

Общината ……… проекти, нека да им отделяме малко по-голямо внимание и да 

не чакаме съвсем в последния момент, нали, по-навреме да се вкарват 

предложенията. 
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Трифон Панчев – Съвсем накратко ще аргументирам. Буквално в последния 

момент го вземаме като решение, тъй като буквално вчера разписах идейния 

проект с КСС-та към него, тъй като реално този път кандидатстваме без 

работен проект. А кандидатстваме без работен проект точно защото нямаме 

бюджет, не сме правили нови проектирания. Старите проектирания, които 

имаме от минали години за различни проекти, които не са реализирани, не са 

подходящи или са в по-голям размер и поради тази причина, след проведени 

няколко разговора с представители на „Красива България“ намерихме вратичка 

как да кандидатстваме с текущ ремонт. Този път реално, пак казвам, това не е 

работен проект с КСС за основен ремонт, а това се води текущ ремонт и поради 

тази причина всъщност преценихме и именно тези ремонти да направим, тъй 

като дейностите, които са позволени при текущите ремонти са ограничени и с 

колегите от Общината стигнахме до извода, че е най-подходящо да 

ремонтираме тези помещения. 

Иначе програмата – те я отвориха мисля, че декември месец, за 

кандидатстване. Отделно от това – по тази програма през изминалата година 

кандидатствахме за изграждане на асансьор в Дома за деменция. Там съответно 

се оказа пък че сметката трябва да се преправи, тъй като не отговаря на 

определени изисквания. Преправихме проекта, имахме дълги разпри със 

служителите на „Красива България“. В крайна сметка одобриха всичко и си 

взехме парите, но една от служителките, която е проверяваща, беше казала на 

част от колегите, че нямаме право да кандидатстваме повече поради тази 

причина, и те го бяха приели, така, съвсем сериозно това нещо. В крайна 

сметка установихме, че можем да кандидатстваме, че можем да го направим и с 

текущ ремонт и при така стеклите се обстоятелства реагирахме по този начин. 

Поемам ангажимента и отговорността за в бъдеще да се опитваме да няма 

такива ситуации. Пак ви казвам – понякога нещата изникват в последния 

момент и както се опитваме да реагираме веднага и за инвестиции от страна на 

бизнеса, при възможност го правим и за Общината, така че моля за разбиране! 

Не е нарочно, не е от неуважение към общински съвет, напротив! Просто 

правим всичко възможно по силите си и спрямо силите си, тъй като капацитета 

на Община Дряново повярвайте ми е значително по-ограничен от този на 

съседни по-големи общини и тука буквално с 3-4 човека правим това, което в 

другите общини го правят 20. 

Надявам се това да е достатъчно като аргументация. Още веднъж, пак казвам - 

поемам вината, ако смятате че трябва да има виновни. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Панчев! Колеги, имате ли други въпроси? 

Няма. Не виждам. Не смятам, че имате някаква вина спрямо обстановката като 

цяло в България. Дай Боже да има по-хубави и по-силни проекти, които да 

осъществим в Дряново! Предлагам да преминавам в режим на гласуване. 

Поименно е гласуването, уважаеми колеги общински съветници. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 
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10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №316 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие Община Дряново да кандидатства по Проект „Красива 

България“ през 2025 год. с проект: „Текущ ремонт на част от 

съществуваща сграда – Поликлиника – град Дряново /рентген и актова 

зала/“, построена в поземлен имот - ПИ с идентификатор 

23947.501.9852 и ПИ с идентификатор 23947.501.129 по кадастралната 

карта /КК/, за който е отреден урегулиран поземлен имот - УПИ IХ от 

кв.28,  по регулационния план /РП/ на гр. Дряново, обл. Габрово. 

2. Максималната обща стойност на бюджета на проектното предложение 

по т.1 да бъде до: 289 043,00 лв с ДДС. 

3. В бюджета на Община Дряново за 2025 год. да се предвидят разходи 

за съфинансиране на проекта по т.1 в размер на 60 % от стойността на 

проекта, равняващи се на до 173 426,00 лв с ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

действия по подготовка, кандидатстване и изпълнение на проекта.  

 

Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 09 10 часа. 

……/п/……………     ……/п/…………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ     НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Председател      Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряново   на Общински съвет – Дряновo 

 

……/п/……………    ……/п/…………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ   ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател    Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo   на Общински съвет – Дряновo 

 

Водил протокола: /п/ 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


